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Alumnes de Granollers 
i les Franqueses marxen 
fins al bosc de la Pau, 
contra la violència
E.M.

Uns 350 alumnes d’ESO de 
10 escoles de Granollers i 
una de les Franqueses van 
recórrer el passeig fluvial, 
fins arribar al bosc de la Pau, 
aquest dijous, adherint-se 
a la Marxa Mundial per la 
Pau i la No-Violència. Els 
alumnes de cada escola van 
col·locar missatges contra 
la violència per tot el parc.  
Després, els representants 
municipals, els centres edu-
catius i el portaveu de la 
Marxa Mundial a Catalunya 
van fer diversos parlaments. 
La Marxa Mundial, en 
què participa la periodista 
Montserrat Ponsa, de l’Amet-
lla, arriba aquest divendres 
a Barcelona. Diversos cen-
tres educatius de Mollet es 
concentraran, també aquest 
divendres, a la plaça Major 
en suport de la iniciativa 
solidària.    

Es preveu que el projecte arquitectònic estigui enllestit en un termini màxim de nou mesos

Sant Celoni vol fer del Museu del Bosc 
un referent europeu en recerca forestal
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El naturalista Martí Boada, l’alcalde Francesc Deulofeu i Jorge Wagensberg, en la signatura de l’acord, aquest dimarts

Sant Fost apuja 
el 10% la taxa 
d’escombraries 
de l’any que ve

Sant Fost de C.

JL.R.B.

Sant Fost augmentarà un 
10% la taxa d’escombraries 
l’any que ve. La decisió es 
va aprovar en el darrer ple, 
dedicat a la modificació 
d’ordenances fiscals, amb 
els vots a favor del govern 
local (IUSF, CIU i ERC) i el 
PSC. Gent per Sant Fost hi va 
votar en contra. Amb aques-
ta pujada, cada llar haurà 
de pagar 142,80 euros, 13 
més que amb la taxa actual. 
Tot i l’increment, l’equip 
de govern diu que hi haurà 
bonificacions del 10% per a 
les persones que vagin a la 
deixalleria sis vegades l’any o 
facin ús del compostatge. 

A més, amb el sistema de 
bonificacions els aturats 
i jubilats que facin ús del 
reciclatge gaudiran del 100% 
de descompte i les famílies 
nombroses, del 30%. “Aquest 
increment del 10% és una 
penalització per a qui no 
recicla, perquè si es fa no 
hi haurà cap pujada per la 
bonificació. Nosaltres fem 
una política educativa”, va 
explicar el regidor d’Hisen-
da, Joaquim Pérez (CIU). La 
regidora del PSC, Josefina 
Caro, va manifestar entendre 
la necessitat de pujar la taxa, 
mentre que la portaveu de 
GSF, Monserrat Armengol, 
va reclamar-ne la congelació  
“en un any on la crisis econò-
mica serà més present”.

Sant Celoni

Yolanda Duque

Sant Celoni pretén convertir 
el futur Museu del Bosc, que 
es construirà a carretera que 
uneix el municipi amb San-
ta Fe del Montseny, en un 
referent europeu en la inves-
tigació forestal. L’alcalde de 
Sant Celoni, Francesc Deu-
lofeu, i el director de l’Àrea 
de Medi Ambient i Ciència 
de la Fundació la Caixa, Jor-
ge Wagensberg, han signat 
aquest dimarts l’acord per 
a la redacció del programa 
museogràfic de l’equipa-
ment. El projecte, pel qual el 
consistori pagarà poc més de 
42.000 euros a la Fundació 
la Caixa, estarà enllestit en 
un termini màxim de nou 
mesos. En aquest document, 
l’equip de Jorge Wagensberg 
reflectirà el concepte del 
museu i començarà a des-
envolupar la selecció d’ac-
tivitats educatives que s’hi 
portaran a terme.

El museu, el primer 
d’aquestes característiques 
que es crearà a Catalunya, 
està impulsat des de l’Ajun-
tament i l’Institut de Ciència 
i Tecnologia Ambientals de 
la Universitat Autònoma de 
Barcelona (ICTA), al qual 
pertany el naturalista i geò-
graf celoní Martí Boada, que 
també va ser present en la 
signatura del contracte. 

En l’acte, Wagensberg va 
avançar que el museu defuig 
la idea clàssica de col·lecció 
enciclopèdica. “Aquest cen-
tre serà un espai on el visi-
tant comprengui el bosc i en 
surti amb ganes de visitar-lo 
en actitud d’observació i 
comunicació amb la natura”, 
va anunciar. 

Un MUsEU MoDErn

L’objectiu de les tres 
institucions implicades 

en el Museu del Bosc de 
Sant Celoni és convertir 
l’equipament en un 
centre cultural, de debat, 
d’investigació i de recerca 
del bosc, que incorpori les 
tecnologies més avançades 
alhora que respectuoses 
amb el medi ambient. En 
aquesta línia, es vol convertir 
el museu en un punt de 
referència en la divulgació 
del coneixement sobre tots 
els temes relatius al bosc, 
com ara la seva conservació o 

l’aprofitament dels sistemes 
forestals. 

Martí Boada va remarcar 
l’important font de riquesa 
que ha comportat el bosc 
per a tot el Baix Montseny i, 
especialment, en aquesta vila 
on una part fonamental del 
teixit econòmic va girar fins 
fa ben poc al voltant de l’ex-
plotació forestal. Per la seva 
part, Deulofeu, va voler agra-
ir la implicació de Wagens-
berg i Boada en aquest ambi-
ciós projecte.


